
Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 26 

z XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 26 maja 2021 roku 

 
Obrady rozpoczęto 26 maja 2021 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Maciej Bieniek 
3. Lucyna Bocek 
4. Maria Brodniewicz 
5. Rajmund Dedio 
6. Ryszard Drózd 
7. Joanna Duda-Michalak 
8. Irena Idasiak 
9. Jacek Krużołek 
10. Rafał Ludka 
11. Jerzy Malik 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 
gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.04.2021r. do 30.04.2021r. 

(druk nr 608). 
6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok (druk nr 593). 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2020 (druk nr 592). 
8. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej, celem dofinansowania 
transportu zbiorowego w 2021 roku (druk nr 594).  



2) Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym zwiększenia liczby 
kursów pasażerskich w ciągu linii kolejowych nr 649, 157, 190 i 191 
przebiegających przez Skoczów (druk nr 602). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy wewnętrznej drodze gminnej (druk nr 
595). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie zasad przekazywania jednostkom pomocniczym Gminy 
Skoczów składników mienia gminnego do korzystania (druk nr 597). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/250/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Skoczów na rok 2020 (druk nr 596). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
(druk nr 600). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie Miejskiego Centrum Kultury 
"Integrator" w Skoczowie (druk nr 598). 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: 
Zasłużony/a dla Bładnic, Zasłużony/a dla Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, 
Zasłużony/a dla Międzyświecia, Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, 
Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa 
(druk nr 603). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu na wniesienie opłaty za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu sprzedaży w 2021 roku, przez przedsiębiorców prowadzących 
punkty sprzedaży na terenie Gminy Skoczów (druk nr 599). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 601). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 605). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 606). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 607). 

9. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

       

ad.1. Otwarcie XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego Tomasza Szkaradnika, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych. 
 
Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

 



ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgłoszona została autopoprawka do projektu 
uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym zwiększenia liczby kursów 
pasażerskich w ciągu linii kolejowych nr 649, 157, 190 i 191 przebiegających przez Skoczów  
(druk nr 602) – pkt 8.2. 
 
Kolejno zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – zwrócił się o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk nr 606) – pkt 8.12. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad sesji. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 

ad.3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z 
XXV sesji, wobec braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że ze względu na ogłoszony w Polsce stan pandemii jego działania były 
ograniczone (przyjmował strony telefonicznie). Przewodniczące / cy po krótce przedstawili 
tematykę, którą zajmowali się na komisjach. 
 
 
 



ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.04.2021r. do 30.04.2021r. 
(druk nr 608). 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.04.2021r. do 
30.04.2021r. – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
ad.6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok (druk nr 593). 
 
Sprawozdanie przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena 
Goryczka. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja zapoznała się ze 
sprawozdaniem. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Skoczów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok – stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
ad.7. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za rok 2020 (druk nr 592). 
 
Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i opieki 
Społecznej – komisja zapoznała się. 
 
Rada przyjęła materiał dotyczący oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Skoczów za 
rok 2020 – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
ad.8. Podjęcie uchwał: 
ad.8.1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej, celem dofinansowania 
transportu zbiorowego w 2021 roku (druk nr 594). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad 
Popławski.  
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, polityki Finansowej i 
Administracji - komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (przy 1 osobie 
nieobecnej). 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 



Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/302/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej, celem dofinansowania 
transportu zbiorowego w 2021 roku przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
ad.8.2. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym zwiększenia liczby 
kursów pasażerskich w ciągu linii kolejowych nr 649, 157, 190 i 191 przebiegających przez 
Skoczów (druk nr 602). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad 
Popławski. Poinformował o wprowadzeniu autopoprawki i wyjaśnił czego dotyczy zmiana. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja wniosła poprawkę do projektu uchwały i 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z poprawką. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/303/2021 w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym zwiększenia liczby 
kursów pasażerskich w ciągu linii kolejowych nr 649, 157, 190 i 191 przebiegających przez 
Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
ad.8.3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy wewnętrznej drodze gminnej (druk nr 
595). 
 
Projekt uchwały przedstawił w formie multimedialnej Naczelnik Wydziału Nieruchomości i 
Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 



Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/304/2021 w sprawie nadania nazwy wewnętrznej drodze gminnej przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.8.4. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie zasad przekazywania jednostkom pomocniczym Gminy Skoczów 
składników mienia gminnego do korzystania (druk nr 597). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały (przy 1 osobie nieobecnej). 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/305/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie zasad przekazywania jednostkom pomocniczym Gminy Skoczów 
składników mienia gminnego do korzystania przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
7 do protokołu. 
 
ad.8.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/250/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Skoczów na rok 2020 (druk nr 596). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 



Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/306/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/250/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Skoczów na rok 2020 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
ad.8.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego (druk nr 600). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/307/2021 w sprawie przyjęcia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.8.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie Miejskiego Centrum Kultury 
"Integrator" w Skoczowie (druk nr 598). 
 



Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury „Integrator” w Skoczowie 
Julia Raszka. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/308/2021 w sprawie zmian w statucie Miejskiego Centrum Kultury 
"Integrator" w Skoczowie przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.8.8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla Bładnic, 
Zasłużony/a dla Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Międzyświecia, 
Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla 
Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa (druk nr 603). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Rajmund Dedio. Poinformował, że 
złożonych zostało 9 wniosków, które były zgodne pod względem formalnym i złożone w 
terminie. Odczytał treść projektu uchwały, czyli kto został zgłoszony do tytułu „Zasłużony /a 
dla miasta/sołectwa”.  
Poinformował również, że Gala Zasłużonych dla Gminy Skoczów za 2020 rok odbędzie się w 
dniu 17.06.2021r. o godz. 1800, natomiast za 2021 rok w dniu 18.06.2021r. o godz. 1800 w  
Teatrze Elektrycznym w Skoczowie. 
 
Kolejno poinformował, że Komisja Regulaminowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 



 
Uchwała nr XXVI/309/2021 w sprawie nadania honorowych tytułów: Zasłużony/a dla Bładnic, 
Zasłużony/a dla Harbutowic, Zasłużony/a dla Kiczyc, Zasłużony/a dla Międzyświecia, 
Zasłużony/a dla Ochab, Zasłużony/a dla Pierśćca, Zasłużony/a dla Pogórza, Zasłużony/a dla 
Wilamowic, Zasłużony/a dla Skoczowa przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 
 
ad.8.9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu na wniesienie opłaty za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 
miejscu sprzedaży w 2021 roku, przez przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na 
terenie Gminy Skoczów (druk nr 599). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Magdalena Fober. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/310/2021 w sprawie przedłużenia terminu na wniesienie opłaty za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 
miejscu sprzedaży w 2021 roku, przez przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na 
terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.8.10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 601). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Rajmund Dedio. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
zagospodarowania Przestrzennego – 12 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” (przy 1 
osobie nieobecnej) komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 



Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
 
 
Uchwała nr XXVI/311/2021 w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.8.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 605). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Odbyła się dyskusja dotycząca budżetu Gminy Skoczów, w której głos zabrali: 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio, Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń, Burmistrz Mirosław 
Sitko oraz Przewodnicząca Komisji Budżetu Teresa Papkala. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu Teresa Papkala – poinformowała, że złożyła bardzo nie 
popularny wniosek o podniesienie opłaty za śmieci o 3 zł do kwoty 29 zł, wniosek do 
przemyślenia, przeanalizowania. 
Burmistrz Mirosław Sitko – jeżeli chodzi o odpady to dostaniecie Państwo w miesiącu 
czerwcu informację dotyczącą tego jak sytuacja wygląda w zakresie odpadów, jak ona 
wygląda w okolicznych gminach, jakie są tendencje i co należałoby robić. To jest bardzo 
odważna decyzja podnosić opłatę za odpady o 3 zł, ale w miesiącu sierpniu 
najprawdopodobniej lub na początku września najdalej będzie ogłoszony przetarg i wtedy 
otworzą nam się oczy, co będziemy mięli od 1 stycznia. Jeżeli chcielibyśmy czy Państwo by 
chcieli dokonać takiej podwyżki, to na pewno w jakimś sensie by nam to pomogło, tylko że 
my musimy przeprowadzić całą procedurę i łącznie z konsultacjami społecznymi potrwa to 
około 2 miesięcy. Więc będziemy w sierpniu, a wtedy jesteśmy przy ogłaszaniu następnego 
przetargu. Damy radę, utrzymamy tę cenę i po rozstrzygnięciu przetargu podejmiemy 
decyzję – powiedział. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 



 
Uchwała nr XXVI/312/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
ad.8.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 606). 
 
Niniejszy projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
ad.8.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 607). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVI/313/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
ad.9. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, jakie interpelacje wpłynęły do Biura Rady w okresie 
międzysesyjnym. 
 
ad.10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Bumistrz Mirosław Sitko – Przedstawił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Panią 
Katarzynę Halską, która teraz będzie kierowała tym wydziałem. Kolejno złożył życzenia z 
okazji Dnia Samorządowca. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – złożył życzenia wszystkim mamom i wszystkim 
samorządowcom. 
 



Radny Maciej Bieniek – przedstawił następujące kwestie: 
1) Sprawa dotyczy urządzeń melioracyjnych – dramat, który się dzieje na polach dramat, 

który się dzieje wokół zabudowań mieszkalnych i sytuacja rzeczywiście jest bardzo 
poważna. Mamy wiosnę bardzo mokrą, niemniej jednak w całokształcie tej wody nigdy 
nie jest za dużo, ale jednak wokół wielu zabudowań ta woda stoi, a czemu stoi? Bo są 
poprzerywane dreny, nadal nie funkcjonuje system uzgadniania bo spółka nie jest 
podmiotem, z którym powinno się uzgadniać. Jednak dba o te urządzenia i spółka sobie 
nie da rady z tym wszystkim jak nie będzie miała pomocy, a kto? Najpierw to my musimy 
jej pomóc albo pozyskać środki na utrzymanie tych urządzeń albo będziemy musieli w 
konsekwencji sami się tym zająć kiedyś, oczywiście przez Urząd czy odpowiedni jakiś 
Wydział. Wiem, że bywają środki zewnętrzne na dofinansowanie spółki wodnej, bo przy 
tym budżecie nie dadzą rady. To są takie gdzieś miejscowe ratowanie sytuacji i tu musi 
iść konkretny zastrzyk pieniężny do tego podmiotu bo za chwilę będzie koniec urządzeń 
melioracyjnych, które były wybudowane w latach 70-tych. Chciałbym zwrócić na to 
uwagę, z Przewodniczącą Komisji Infrastruktury już rozmawiałem na ten temat. 
Poprosiłem aby wysłuchać kierownika robót Pana Kojmy, jakie zaniedbania są poprzez 
budujących, cokolwiek budujących. Niedawno w Ochabach odkryliśmy, że jak 
komunikacja ciągnęła kable, to przecięła ileś zbieraczy. Zwracam na to uwagę bo 
rzeczywiście jest to temat poważny i myślę, że w każdym sołectwie nie tylko w 
Ochabach, które jest najniżej położone, ale w każdym sołectwie się to na pewno pojawia. 
Także myślę, że spotkamy się z kierownikiem, pokażę co i jak ale na pewno trzeba tej 
spółce pomóc. 

2) Kolejna rzecz – jest światełko w tunelu, że nasze place zabaw tam gdzie są zostaną 
uruchomione. Zwracałem uwagę na problematykę urządzeń w Ochabach. Nadal nie 
wiem co z tymi urządzeniami, które nie nadają się. Poza tym nie wiem czy rzeczywiście 
jako sołtys muszę z pewną osobą wymieniać te drążki i czy ta odpowiedzialność to 
rzeczywiście  ma być na moim grzbiecie. Umiem to zrobić, mogę to zrobić zresztą robię 
to od lat ale nie do końca jestem przekonany, czy rzeczywiście powinienem to robić. 

3) Na koniec takie wyjaśnienie odnośnie Zasłużonych – jako sołtys nie składałem wniosku 
bowiem w Ochabach przyjęliśmy taką zasadę, że co roku składa inna organizacja 
społeczna – OSP, LKS, KGW i Rada Sołecka jako taki organ i stąd pojawiają się inne 
podmioty zgłaszające. 

 
Radny Mateusz Rohnka: 
1) Podziękował za wykonanie flow-parku. 
2) Poinformował, że w Górkach Wielich powstał piękny drewniany plac zabaw z programu 

Interreg i zapytał czy byłaby możliwość by Gmina Skoczów również nawiązała taką 
współpracę. 

 
Radna Monika Szyndler – pytanie mieszkańców, czy znany jest remont tego pozostałego 
fragmentu ul. Góreckiej i jak długo mogą potrwać te utrudnienia, czy znane jest rozpoczęcie 
prac i czy będzie to w tym roku – zapytała. 
Burmistrz Mirosław Sitko – z tego co wiem PZDP ma to w budżecie, my mamy to w 
budżecie, jest to wszystko ustalone co, kiedy i gdzie, jak to wszystko dofinansowujemy więc 
jest to tylko kwestia porozumienia. Któregoś dnia to porozumienie pojawi się na sesji mam 
nadzieję, że na czerwcowej. Chyba w tej chwili robią projekt, ale nie do końca jest to dla 
mnie jasne. Wyjaśnię to i dostanie Pani odpowiedź. To nie jest tylko położenie zwykłej 
nawierzchni między torami, to jest cała przebudowa łącznie z podbudową. Więc myślę, że to 
jest ten problem który powoduje, że jest to przedłużone. W tym roku ma to być wykonane – 
odpowiedział. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – poinformował, że jest film który pokazuje jak ten budynek w 
którym teraz jesteśmy wyglądał przed remontem, a jak po remoncie. Jak już będzie gotowy 
do pokazania to wyświetlimy Państwu. Poinformował również, że planowana jest inauguracja 
otwarcie tego budynku, a od 1 września pełne uruchomienie Centrum Edukacji Ekologicznej. 



 
ad.11. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny.  
 
 
 
 
ad.12. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
 

                                                                                                    Przewodniczący 
                                                                                             Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                               Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 


